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V Praze dne 3.3.2025 

 

 

 

Věc: Žádost o poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb. 

 

 

Ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění pozdějších 

předpisů, si Vás zdvořile dovoluji požádat o poskytnutí informací pro účely zpracování 

Bakalářské práce na téma: „Problémy veřejného zadávání ve velkých organizacích veřejného 

sektoru“. 

 

1. Jaké jsou základní principy a postupy, které vaše organizace uplatňuje při veřejném 

zadávání? 

    

2. Jaké konkrétní nástroje a metodiky používáte při přípravě a realizaci veřejných 

zakázek? 

 

3. Které legislativní normy a regulace považujete za klíčové pro efektivní veřejné 

zadávání ve vašem sektoru? 

 

4. Jakým způsobem kontrolujete dodržování principů účelnosti, hospodárnosti a 

efektivnosti (3E)? 

 

5. Jaké jsou vaše zkušenosti s vysoutěženými dodavatelskými firmami a jakým 

způsobem monitorujete jejich výkon dle vysoutěžených podmínek? 

 

6. Jakým způsobem řídíte komunikaci a spolupráci mezi jednotlivými odděleními vaší 

organizace během procesu veřejného zadávání? 

 

7. Jak řešíte případné problémy nebo konflikty, které mohou vzniknout v rámci 

veřejného zadávání? 

 

8. Jakým způsobem hodnotíte efektivitu a úspěšnost vašich veřejných zakázek po jejich 

realizaci? 

 

9. Jaké jsou největší výzvy, jimž vaše organizace čelí v oblasti veřejného zadávání? 

 

10. Jakým způsobem zohledňujete environmentální a sociální aspekty ve vašich 

zakázkách? 

 



11. Jaká opatření a iniciativy plánujete ke zlepšení vašich procesů veřejného zadávání v 

budoucnu? 

 

12. S jakými problémy se v rámci veřejného zadávání potýkáte? 

 

 

Ráda bych zdůraznila, že veškeré vámi poskytnuté informace budou použity výhradně v rámci 

akademického výzkumu a s náležitým zohledněním důvěrnosti a ochrany citlivých údajů. 

 

Předem děkuji za Vaši pomoc a čas, který mi věnujete. Věřím, že spolupráce na tomto 

projektu přispěje k rozšíření poznatků o problematice veřejného zadávání v ČR. 

 

Děkuji a jsem s pozdravem, 

 

              

         




